
 

 
 
 
 
 
 

Mondelinge vragen : 
 
Aftellers voor auto’s. 
Sander van Waveren (CDA) 
 
In meerdere gemeenten zijn er naast aftellers bij verkeerslichten voor fietsers 
nu ook aftellers voor auto’s. In Den Bosch bijvoorbeeld wordt er op de plek 
waar het oranje licht brandt, afgeteld van 3 naar 1. Automobilisten weten dat 
het stoplicht bijna op groen zal springen en kunnen zich voorbereiden op het 
moment dat ze door kunnen rijden. Dit moet leiden tot een betere 
doorstroming en tot minder irritatie. In Utrecht zien we dat  aftellers al wel 
worden ingezet voor fietsers, maar nog niet voor auto’s. De CDA-fractie denkt 
dat aftellers kunnen zorgen voor een betere doorstroming van het verkeer en 
dat het daarmee een nuttig middel kan zijn voor de bereikbaarheid van de stad.  
 
 

 
1. Is de wethouder bereid om te onderzoeken of deze aftellers bijdragen 

een betere doorstroming voor het gemotoriseerde verkeer en om 
navraag te doen in Leiden en Den Bosch waar ze al gebruik maken van 
aftellers voor auto’s? Zo nee, waarom niet? 

2. Is de wethouder bij een positieve uitkomst van het onderzoek bereid om 
deze aftellers te realiseren in Utrecht? Zo nee, waarom niet? 

 
 
 


